
MØDE I FORRETNINGSUDVALGET 

TID: Tirsdag d. 30/6 2015 kl. 19:00  

STED: ABRAHAMSENS GAARD 

DELTAGERE: Pernille, Bjarke, Peter, Ole – Bente og Jørgen deltager også  

RERERENT:  Ole 

DAGSORDEN/ REFERAT ACTION 

1. 

Hvordan får vi flere med til åbne løb og specielt til divisionsmatchen? 

 

Ole lægger inden 30/6 en sommerhilsen på hjemmesiden med en opfordring til at deltage, men hvilke 

andre tiltag skal gøres? 

 

 

Divisionsmatcher er d. 23/8 i Oksby og 27/9 i Åbenrå Nord. Den sidste er egentlig den vigtigste, hvis det 

kun handler om at blive i 1. div. Men det vigtigste er at få så mange som muligt til at deltage i åbne løb. 

 

Til divisionsmatcherne skal der personlig opfordring ud til dem, der ikke allerede er faste deltagere. 

Dette deles ud på bestyrelsen, sådan at Steen sørger for at børn og unge bliver kontaktet.  

De yngste: Direkte kontakt til forældrene – mail eller telefon – brug evt. Rikke Mols.  

Unge :       (et godt argument er, at klubben støtter de unge rigtig meget, så det er næsten en pligt at 

deltage. 

 

Bent og Peter sørger for opdateret liste over potentielle deltagere. Ole laver listen til Dropbox, hvor vi så 

kan skrive os på til at kontakte de forskellige. 

 

Claus (spørg evt. Hillerød) kan måske finde på noget, der motivere ekstra. Særlige præmier, der ikke kun 

er til dem med de bedste sportslige resultater? Andet? 

 

 

 

 

Ole 

 

 

 

 

 

 

 

Steen 

 

 

 

 

Peter, Ole 

Alle 

 

Ole 

 

2. 

 

Hjælp til EM I Parabordtennis 2015  

(se rundsendt materiale) 

 

Der ønskes hjælp i efterårsferien (12. – 18. oktober) 

 

Pas på, at ikke er ”Tordenskjolds soldater”, der bliver presset. 

 

Hjælpen honoreres med 65 kr/t til klubben. 

 

Interessante jobs er umiddelbart: 

 

Billetsalg og garderobe (4 vagter 7-10 | 10-14 | 14-18 | 18-22, 6 dage) 

- Er det virkelig kun 1 person til billetsalg og 1 til garderobe, som der står i oplægget ?? 

 

Dommer-”runner” 

 

Kan KK forestille sig en lille gruppe, der vil tage sig af  at undersøge det nærmere og prøve at skaffe 

folk? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

KK 

 

 



3.  

 

Plan for inddragelse af udvalg i forretningsmøder 2015  

Planlagte møder: 

 

Tirsdag d. 4/8 kl. 19 hos Peter Føns. Steen er inviteres som særlig gæst. 

 

 

 

4.  

Bente: 

 

 

Jellingløbet gik godt. Bent regner med 50.000 i overskud. I forhold til sidste år var der flere sponsorer og 

der blev ikke købt T-shirts. Der burde nok være T-shirts i hvert fald til nye hjælpere. 

Ca. 40 % af deltagerene var fra postnummer 7300. 

En spørgeundersøgelse har givet en del nyttige svar. 

Planlægning af næste års Jellingløb starter med møde d. 1/9 med stort set samme styregruppe. 

 

5.  

Jørgen: 

 

 

Der har ikke været så mange til træning, som der plejer. Det skyldes for en del, at det nogle tirsdage har 

været dårligt vejr. 

Der har været god afveksling i træningen. 

Der er behov for flere børnetrænere. 

Efterårsplanen er på hjemmesiden. 

Det er OK at starte O-løbstræningen tidligt i marts, og til næste år starter de åbne løb også tidligt. Der var 

i den forbindelse god tilslutning til den meget tidlige træning for børn. 

 

Vintertræningen (jan/feb): 

Der var ringe tilslutning til løb m.v. fra DGI-huset. 

Spinning som året før gik fint. Der kan evt. kombineres med styrketræning, men her er der nok kun 

mulighed for at komme på et hold i forbindelse med gymnastik. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Evt. 

 

 

Hvor er Facebook-knappen på okgorm.dk? Pernille spørger KK 

 

 

 

 

Pernille 

 


